
vrijdag, 31 oktober 2008

Arie Stas huivert van
ongebreidelde groei

WEBLOG Kritische noot wethouder Horst

door Leon Janssen

Noord-Limburg wordt te
vol als we zo doorgaan. Dat
stelt wethouder Arie Stas
van Horst aan de Maas na
een wandeling in Gulpen.

W at een wandeling
tussen de mooie
heuvels en dorpjes
in de omgeving van

het Zuid-Limburgse Gulpen al niet
teweeg kan brengen. Aan Arie Stas,
wethouder in Horst aan de Maas,
maakte de tocht duidelijk dat we
Noord-Limburg te grabbel hebben
gegooid in de afgelopen tientallen
jaren. Via zijn weblog
(http://astas.web-log.nl/arie_stas/)
maakt hij iedereen deelgenoot van
zijn zijn zorgen over het
Noord-Limburgse landschap. Want
als we niet oppassen, zit
Noord-Limburg over enkele jaren
helemaal vol met tuinderskassen,
damwandloodsen, intensieve vee-
houderijen en toeristische attrac-
ties, heft Stas het waarschuwend
vingertje. „De snelwegen in onze
regio worden omzoomd door de
blokkendozen van de Venlose logis-

tiek”, schrijft hij. „Waar vroeger
boerderijen in het landschap opgin-
gen en het landschap vaak opsmuk-
ten, zien we nu grote damwand-
loodsen, steeds groter wordende
varkensbedrijven en steeds meer
uitdijende kassen. Steeds meer ont-
sieren agrarisch activiteiten onze
omgeving. En het houdt nog lang
niet op, we moeten doorgroeien, is
het motto. Tussen Venlo, Grubben-
vorst, Sevenum en Horst wordt Kla-
vertje Vier ontwikkeld. Dat slurpt
ruimte. Het creëert veel werkgele-
genheid, maar vooral voor vele bui-
tenlandse werknemers.”
Een flinke kritische noot van een
wethouder. „Inderdaad”, zegt Stas.
„Maar we moeten in Noord-Lim-
burg keuzes maken. We kunnen
niet alleen maar groei, groei, groei.
Niet alles moet zomaar kunnen. En
je moet kijken hoe je iets inpast in
het landschap. Dus geen eindeloze
grote loodsen, maar passende ge-
bouwen die mooi aangekleed wor-
den.”
Maar staat dat standpunt dan niet
haaks op dat van het Horster colle-
ge dat een heleboel nieuwe ontwik-
kelingen steunt? „Nee”, zegt Stas,
„Ik neem geen afstand van het col-
lege. Dat heeft voor Klavertje Vier
ook aangegeven dat de bedrijven
moeten passen in het landschap.”
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